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Zápis č. 13 (122) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 21. 11. 2017 

Zasedání se konalo v 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Sekanina, Kočí, Vojnar, Černocký (mimo bod 4), Lampa, Fučík, Kolář, Meduna, 

Kubíček, Beneš, Kříž (11) 

Omluveni:  Jandová, Císařová (2) 

Hosté:   Hajduk, Oravcová, Růžička, Křena, Beran, Jaroš, Sadovská  

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání zprávy o čerpání finančních prostředků FIT VUT v Brně. 

4. Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT VUT 

v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

5. Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu na 

FIT VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

6. Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT 

v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

7. Projednání předložení Návrhu na institucionální akreditaci ve vzdělávací oblasti 

Informatika.   

8. Informace z Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ. 

9. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT prof. Lukáš Sekanina. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty senátu.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Prof. Sekanina stručně informoval členy AS o programu a nechal o něm hlasovat.   

Hlasování 1 
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Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 21. 11. 2017 bez připomínek.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 12 (121) ze zasedání AS FIT konaného dne 6. 10. 2017 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání zprávy o čerpání finančních prostředků FIT VUT v Brně. 

Prof. Sekanina předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu podrobně 

okomentoval jednotlivé položky zprávy o čerpání finančních prostředků na FIT v roce 2017. 

Návrh byl zveřejněn v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Ing. Hajduk předal dále slovo paní vedoucí ekonomického oddělení Ing. Oravcové, jež 

vysvětlila přehled příjmů a výdajů fakulty k 24. 9. 2017 a dočerpávání schválených finančních 

prostředků v tomto roce.  

V rámci diskuze Ing. Hajduk a Ing. Oravcová podali odpovídající komentář a zodpověděli 

dotazy členů AS FIT. Prof. Sekanina připomněl, že návrh AS FIT pouze projednává, ale 

neschvaluje.  

Prof. Sekanina poděkoval tajemníkovi Ing. Hajdukovi a vedoucí EO Ing. Oravcové za podrobný 

komentář k předloženému čerpání rozpočtu.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 4) Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT VUT 

v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

Prof. Sekanina předal slovo proděkanovi dr. Křenovi, který návrh připravoval. Dr. Křena 

podrobně seznámil členy senátu s předloženým návrhem dokumentu „Pravidla pro přijímací 

řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT VUT v Brně 

pro akademický rok 2018/2019“ a zdůraznil zejména navrhované změny a úpravy oproti 

původnímu dokumentu. 

Návrh byl zveřejněn v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 
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Prof. Sekanina dále předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT dr. Kočímu. LK 

předložený návrh doporučuje k případnému schválení.   

Prof. Sekanina nechal hlasovat o předloženém návrhu tak, jak byl na senátu prezentován 

vč. úprav legislativní komise.  

Hlasování 2 

Hlasovalo 10 členů AS FIT (doc. Černocký nepřítomen pro tento bod), z toho 10 hlasů pro, 0 

hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh na úpravu „Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro 

přijetí ke studiu v bakalářském studijním programu na FIT VUT v Brně pro akademický rok 

2018/2019“ v předloženém znění a po zapracování připomínek legislativní komise.   

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 5) Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu na 

FIT VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

Proděkan doc. Růžička seznámil členy senátu s předloženým návrhem „Pravidel pro přijímací 

řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v navazujícím magisterském studijním programu na FIT 

VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019“ a podal k navrhovaným úpravám podrobný 

komentář.  

Návrh byl zveřejněn v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Předseda legislativní komise dr. Kočí sdělil stanovisko LK, která nemá k předloženému návrhu 

po zapracování drobných úprav připomínky. 

Doc. Růžička navrhuje do předloženého dokumentu v čl. 2, odst. 3 přidat větu „Přihláška 

v elektronické formě se považuje za doručenou až po zaplacení poplatku za úkony spojené 

s přijímacím řízením“.  

V rámci diskuze nebyly vzneseny další dotazy. Prof. Sekanina nechal o předloženém 

dokumentu hlasovat s tím, že do návrhu byly provedeny drobné změny na základě jednání 

legislativní komise, které byly formálního charakteru, a s doplněním věty v čl. 2, odst. 3 

„Přihláška v elektronické formě se považuje za doručenou až po zaplacení poplatku za úkony 

spojené s přijímacím řízením“. 

Hlasování 3 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  
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Usnesení 3 

AS FIT projednal a schválil návrh „Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v navazujícím magisterském studijním programu na FIT VUT v Brně pro akademický rok 

2018/2019“ v předloženém znění a po zapracování výše uvedených úprav.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 03 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 6) Projednání a případné schválení dokumentu „Pravidla pro přijímací řízení 

a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT 

v Brně pro akademický rok 2018/2019“. 

Prof. Sekanina předal slovo Mgr. Sadovské (v zastoupení proděkana prof. Hrušky), která 

seznámila členy senátu s předloženým návrhem. Návrh byl zveřejněn v zákonem stanovené 

lhůtě na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Legislativní komise navrhla drobné formální úpravy v dokumentu a po jejich zapracování 

doporučuje návrh k případnému schválení. 

V rámci diskuze bylo navrženo uvést tento dokument do souladu s předchozími dvěma 

normami v čl. 2, odst. 3 a to doplněním věty „Přihláška v elektronické formě se považuje za 

doručenou až po zaplacení poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením“. 

Prof. Sekanina navrhl o dokumentu hlasovat s tím, že předložený návrh „Pravidel pro přijímací 

řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu na FIT VUT v Brně 

pro akademický rok 2018/2019“ bude senát schvalovat tak, jak byl předložen po úpravách 

legislativní komise a po doplnění výše uvedené věty v čl. 2, odst. 3. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 4 

AS FIT projednal a schválil návrh „Pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na FIT VUT v Brně pro akademický rok 2018/2019“ 

v předloženém znění po zapracování drobných úprav legislativní komise a po doplnění věty 

v čl. 2, odst. 3 „Přihláška v elektronické formě se považuje za doručenou až po zaplacení 

poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením“. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 04 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 
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Ad 7) Projednání předložení Návrhu na institucionální akreditaci ve vzdělávací 

oblasti Informatika. 

Prof. Sekanina vysvětlil podrobnosti k podanému návrhu, ke kterému se AS FIT bude 

vyjadřovat (neschvaluje ho). Prof. Sekanina vyzval členy a hosty senátu k diskuzi a požádal je 

o jejich vyjádření. 

Doc. Růžička připomněl stanovisko vedení fakulty a to, že fakulta má zájem o podání návrhu 

na institucionální akreditaci ve vzdělávací oblasti Informatika.   

AS FIT tento bod projednal.  

Ad 8) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ.  

Nově zvolený člen AS VUT dr. Jaroš informoval členy senátu o aktuálních bodech 

projednávaných na zasedání AS VUT a jeho novém složení. Předsedou se stal opakovaně 

doc. Hanáček, za studenty byl zvolen Ing. Radek Hranický. Všem zvoleným senátorům tímto 

gratulujeme. Složení AS VUT včetně komisí bude zveřejněno na www senátu. Další bližší 

informace z jednání AS VUT jsou k dispozici na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat.   

Dr. Kočí informoval členy senátu o aktuálních informacích z jednání RVŠ (zejména 

k institucionální akreditaci, akreditaci dobíhajících studijních programů a přestupu studentů, 

financování VŠ apod.). Další bližší informace z jednání RVŠ jsou dostupné na webových 

stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/.  

Ad 9) Různé. 

Prof. Sekanina přivítal na jednání proděkana dr. Berana, který členům senátu 

prezentoval nový koncept výroční zprávy o činnosti fakulty a změny oproti původnímu 

stavu (tj. generovaná část a pevná část). V plánu je vytvořit každý rok výroční zprávu 

v papírové podobě, kterou by bylo možné rozdávat partnerům, návštěvám, univerzitám apod. 

(každý rok by se aktualizovala dle skutečnosti) a přílohou by byla také tabulková část za daný 

rok generovaná z IS FIT. Brožura by byla v tištěné i elektronické formě. K danému bodu 

proběhla rozsáhlejší diskuze. Dr. Beran předpokládá, že VZ předloží k jednání v AS FIT na 

konci ledna 2018. Akademický senát bere koncepci VZ na vědomí a vyjádřil se k nové 

struktuře VZ pozitivně. 

Termín řádného zasedání AS FIT je předběžně plánován na únor 2018.  

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz.  

Podklady pro jednání v AS FIT budou zveřejněny v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS 

FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Prof. Sekanina poděkoval všem za účast.  

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat
http://www.radavs.cz/
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Verifikovali:  prof. Lukáš Sekanina, předseda AS FIT v.r. 

Bc. Martin Kubíček, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS. 


